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KENNISNEMEN VAN:

De antwoorden op uw vragen. Gezien uw verzoek de antwoorden te ontvangen binnen 48 uren, 
hebben we nog niet de vraag (6) beantwoord over voorbeelden van een project subsidie. 

Hierna tref u de vragen van de VVD aan voorzien van het antwoord van het college in vet 
lettertype.

1. Wat is de achtergrond van de Corsoclub Neerijnen en met welk doel en op 
wiens initiatief is deze club indertijd opgericht?
Burgemeester Jansen was destijds de animator. Neerijnen is één van de grotere 
fruitgemeenten in Rivierenland. De burgemeester was de mening toegedaan dat 
Neerijnen, gezien haar positie van “derde fruitgemeente”, thuis hoort op een evenement 
als het Fruitcorso met een landelijke uitstraling.
De burgemeester hamerde destijds ook op de sociale functie die het Fruitcorso vervult. 

2. Kan het college inzichtelijk maken wat de maatschappelijke 
waarde/opbrengsten is van de corsoclub bij de promotie van de gemeente in 
regionaal verband?
De maatschappelijke waarde is dat de corso een belangrijke functie vervuld in het lokale 
sociale leven in Varik en Heesselt. De activiteiten dragen bij aan de onderlinge 
verbondenheid. Plakkers en bestuursleden zetten zich actief in voor een 
onderscheidende corsowagen tijdens het fruitcorso in Tiel met veel bezoekers en 
publiciteit. Deelname levert promotie op voor de gemeente Neerijnen.
Het Fruitcorso wordt sinds enige jaren bestempeld als cultureel erfgoed. Vorig jaar heeft 
het bestuur van het Fruitcorso berekend dat het totale evenement inclusief het bouwen 
van de wagens meer dan 500.000 vrijwilligersuren per jaar vraagt. De diverse 
corsoverenigingen hebben onmiskenbaar een sociale rol, met name naar ouderen en 
jongeren. 

3. Kan het college aangeven op welke wijze bij het opzetten van dit voorstel 
overleg is geweest met het bestuur van de corsoclub over de stappen de club 
neemt om er voor te zorgen dat zij in de toekomst een zodanige mate van 
zelfstandigheid en financiële continuïteit kunnen verkrijgen zonder financiële 
bijdrage vanuit de gemeente na 2019 en welke bevindingen kunnen hieruit 
opgemaakt worden?
Het college heeft bij de verkoop van de werf zich ingespannen voor een 
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overgangstermijn voor de corso club.
Daarnaast is in de Raad aan gegeven richting het college om zich in te spannen voor 
behoud van de corso. Daarom heeft het college zich actief ingezet in de zoektocht naar 
alternatieven en lijnen gelegd naar andere overheden. Bijvoorbeeld het Waterschap 
Rivierenland.
De corso heeft zich opgesteld als de probleemhouder en heeft als uitgangspunt dat zij in 
staat moeten zijn om een ruimte met continuïteit te exploiteren. In tegenstelling tot de 
afgelopen jaren hebben zij nu te maken met kosten van huur, water en energie. Zij gaan 
er vanuit dat zij op de nieuwe locatie de corso kunnen voort zetten met continuïteit. De 
ruimte wordt gehuurd voor een periode van tien jaar en er is vastgelegd dat er twee keer 
kan worden verlengd met vijf jaar. Een succesvolle corsoclub is aantrekkelijk voor 
sponsoren.

4. Kan het college inzichtelijk maken in een overzicht gedurende een aantal 
(10) jaren waar het financieel voordeel uit blijkt om een projectsubsidie te 
verlenen en een voorschot op subsidie te verlenen ten opzichte van de huidige 
situatie.
De corso is een sociaal culturele activiteit en draagt bij aan de leefbaarheid in de lokale 
gemeenschap. De projectsubsidie is maatwerk en wordt eenmalig toegekend en stelt hen
in staat om gebouwaanpassingen te realiseren voor een goed, veilig en langdurig 
gebruik van de nieuwe huisvesting.
Een voorschot van een aantal jaren subsidie is eerder toegepast. Op grond van de 
huidige verordening komen zij nu in aanmerking voor een (jaarlijkse) subsidie.
Ten opzichte van het verleden draagt de gemeente niet langer bij aan de huisvesting   
(om niet) van de corso. Zij komen voortaan alleen in aanmerking voor subsidie. Door de 
gemeente wordt ook niet meer meebetaald aan het gebruik van elektriciteit, gas en water.
Dat kan worden uitgelegd als een financieel voordeel t.o.v. het gebruik in het verleden.

5. Kan het college aangeven op welke gronden projectsubsidies worden 
verleend en welke overwegingen daarbij van belang zijn?
De project subsidie betreft maatwerk. Het betreft een bijdrage aan een afgebakende 
activiteit met een projectmatig karakter. In dit geval het aanpassen van een schuur tot 
een goede en vellige club accommodatie. Het moet bijdragen aan de leefbaarheid en er 
dient sprake te zijn van een sociaal culturele activiteit.

6. Kan het college een aantal van deze projectsubsidies aanwijzen als 
voorbeelden uit het verleden?
Voorbeelden worden nagevraagd en zo mogelijk na gestuurd.

7. Is het zo dat na het verlenen van de genoemde subsidiebedragen in het
raadsvoorstel, de gemeente na ommekomst van de vier jaren geen subsidie 
meer verschuldigd is.
Is afhankelijk van de subsidie verordening en de mogelijke wijzigingen in de toekomst. 
Op dit moment geldt de huidige verordening. Op grond daarvan bestaat aanspraak op 
een jaarlijkse subsidie.
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8. Kan de projectsubsidie omgezet worden in een zelfde constructie van naar 
voren gehaalde subsidies, maar dan over een langere reeks van jaren.
Er is geen maximum termijn gesteld voor een aantoonbare gewenste vooruitbetaling. De 
project subsidie is als mogelijkheid genoemd in de verordening.

9. Hoe is de borging dat de verleende subsidie bij onverhoopte opzegging van 
de huur binnen de 10 jaren ten gunste komt van de verhuurder en niet aan de 
corso, met andere woorden: is de verhuurder (met een eventuele 
afschrijvingstermijn) verplicht in de huurovereenkomst om de 
huurderinvesteringen uit te keren aan de corso, danwel bij opheffing van de 
corsoclub, weer aan de gemeente.
Wij hebben geadviseerd om daarover afspraken te maken met de verhuurder. Dat is aan 
de corso en voor zover wij hebben begrepen wordt dat nader geregeld bij de notaris. 

10. Kan het college uitleggen waarom in het raadsbesluit van 10 juli 2014 
expliciet genoemd staat dat de gemeente geen juridische verplichtingen heeft 
aan de corso, terwijl in het voorliggend stuk dat juist wel wordt weergegeven. 
Dit is volstrekt in tegenstelling met elkaar.
Er is inderdaad geen strikt formele juridische verplichting. Het college heeft met 
zorgvuldigheid de inspanningsverplichting opgepakt. Een inzet voor behoud van de 
corso was een duidelijk signaal vanuit de Raad.
Zij zijn vele jaren om niet gehuisvest (geen huur en geen kosten voor het gebruik) en 
hebben zich constructief opgesteld ten tijde van de verkoop van de werf. Het college 
neemt de opgedragen inspanningsverplichting zeer serieus en wil zich inzetten voor het 
behoud van de corsoclub in Varik / Heesselt.

11. Kan het college uitleg geven over de bestemming van de beoogde locatie 
en hoe dat past bij de activiteiten van de corsoclub. En, als dit moet worden 
ingepast in het bestemmingsplan, hoe bij een eventueel vertrek van de club 
deze wijziging moet worden geduid.
Het college ziet de bestemmingswijziging bij een “veegplan” als volgt. De agrarische 
bestemming blijft van toepassing en er wordt (slechts) een aanduiding opgenomen van 
corsobouw in het bestemmingsplan. Daarmee is er een reëel zicht op legalisatie.


